
Miljø- og Planlægningsudvalget

Til: Økonomi- og erhvervsministeren

Dato: 18. januar 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MPU alm. del

Spørgsmål 361
Mener ministeren, at det er tilfredsstillende, at kun to ud af 84 undersøgte kom-
muner systematisk har foretaget målinger af PCB-indholdet i luften i alle offent-
lige bygninger opført i risikoperioden, jf. omtale i P1 Dokumentar den 9.
december 2010?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mette Gjerskov (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mette.Gjerskov@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Steen Gade
formand
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